

November 17, 2005

Le 17 novembre 2005

Coram: McLachlin C.J. and Binnie and
Charron JJ.

Coram: La juge en chef McLachlin et les
juges Binnie et Charron

BETWEEN:

ENTRE :

Reddy Rajagopal Chavali, Reddy
Krishnaveni Chavali and Reddy
Venkatasubbarami Chavali

Reddy Rajagopal Chavali, Reddy
Krishnaveni Chavali et Reddy
Venkatasubbarami Chavali

Applicants

Demandeurs

- and -

- et -

Law Society of Upper Canada, Lawyer's
Professional Indemnity Company,
Nelligan/Power, George Gaty, Royal Trust
Corporation of Canada, Peat Marwick
Thorne Inc., Samuel Talbert and Colette
Talbert

Law Society of Upper Canada, Lawyer's
Professional Indemnity Company,
Nelligan/Power, George Gaty, Royal Trust
Corporation of Canada, Peat Marwick
Thorne Inc., Samuel Talbert et Colette
Talbert

Respondents

Intimés

JUDGMENT

JUGEMENT

The application for an extension of time to file and serve the respondents' response is granted. The application for an extension of time and the motion for leave to intervene from Hardev Singh are granted. The application for an extension of time to apply for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal from the judgment of the Ontario Superior Court of Justice, Number 02-CV-240696CM1, dated April 18, 2005, is dismissed with costs.

La demande de prorogation de délai pour déposer et signifier la réponse des intimés est accordée. La demande de prorogation de délai et la requête pour permission d'intervenir d'Hardev Singh sont accordées. La demande de prorogation de délai pour solliciter l'autorisation d'appeler est accordée. La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour supérieure de justice de l'Ontario, numéro 02-CV-240696CM1, daté du 18 avril 2005, est rejetée avec dépens.

C.J.C.
J.C.C.